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Aix í els possibles temes de partid-1 
pació són aquests: 

- Tema La Roca en color. 
- Tema La Roca en B/N. 
- Tema Lliure en color. 
- T e m a Lliure en B/N. 
Sois ens resta dir que d 'ac í 

pocs dies podreu trovar les Bases a 
la vostra disposició a l'Ajuntament 
o a qualsevol deis comerços col-la-
boradors. Així , dones, esperem la 
vostra participació i també la vostra 
col-laboració de cara a la organitza-
ció deis propers concursos. 

La Comissió Organitzadora 

AGRUPACIO SARDANISTA LA 
ROCA 

El passat dia 15 de juny, amb la 
bailada de sardanes celebrada a la 
placeta, vàrem finalitzar els cursets 
de sardanes que es van fer cada di-
mecres a la tarda al pati de Can Tor-
rents, amb bastant dexit . 

Dins de l'esmentada bailada, la 
mainada varen bailar una sardana 
plens de joia i d'alegria, volent de-
mostrar que els cursets no havien 
estât endevades. Nosaltres, els qui 
organitzem aquests cursets, voldrí-
em que I'any vinent tinguessin el 
mateix acolliment o molt més si 
pogués ser, dones així la mainada 
de La Roca podrá conèixer poc a 
poc la dansa més bella de la nostra 
regió i entre tots evitarem que es 
perdi una part de la nostra cultura. 

Molt especialment hem d agrai'r 
al Sr. Gutinell la seva dedicació i 
paciència envers la mainada, i així 
li hem volgut demostrar entregant-
li un petit obsequi que esperem li 
hagi agradat, dones està fet de tot 
cor. 

La festa va estar també dedica-
da al nostre gran amie, ja desapare-
gut, Rupert Brito, home de grans 
qualitats humanes. I la manera 
més bonica de recordar-lo va ser 
guardant un minut de silenci i in-
terprétant una bella sardana dedica-
da a eli. 

Agraim també a l'Ajuntament 
que ens cedís el pati de can Tor-
rents i que ens hi posés Mums, 
malgrat que per mala sort no van 
funcionar. 

Agrupaciò Sardanista 

CONEGUEM MILLOR L'AGRU-
PACIO SARDANISTA 

Amb motiu de la festa cele-
brada el passat dia 15 de juny, que 

posà f i als cursets de sardanes rea-
litzats durant aquest ariy, hem 
cregut oportú de fer una anàlisi 
de r Agrupaciò Sardanista de La 
Roca, amb 1 unie propòsit de que 
tots coneguem millor aquesta gent 
que trebalien per conservar aquest 
simbol eatalà. 

La composició de la Junta de 
r Agrupaciò Sardanista és la se-
güent: 
President: Jaume Jané i Fortuny 
Sots-President: Josep Girbau 
Secretari: Felisa Badal 
Tresorer: Joan Rovira 
Vocals: Isidre Vilaseea, Laura 

Casadesús, Rosa Perarnau, 
Josep Comí, Ma. Rosa Ca-
rim, Maria Canal, Maria Quin-
tana i Joan Puigjané. 
Aetualment hi ha 170 soeis, 

. la quota dels quais és la font 
d'ingressos més important per fer 
front a les despeses que suposa la 
contractaeió de Cobles. 

Les aetivitats més importants 
que es realitzen durant l'any són 
sis ballades de sardanes, a més de 
la bailada de I ' l l de setembre 
(Diada de Catalunya) i de la Festa 
Major. Cada any, es realitzen cur-
sets totalment gratuits per tothom 
qui vulgui aprendre a ballar sar-
danes. A més, tots els associats re-
ben trimestralment la revista Anel-
la, d'informació sardanística del 
Vallès. 

No més ens resta agra ir a a-
questes persones l'esforç que fan 
per conservar aquesta dansa que 
com deia Joan Maragall "és la 
dansa més bella de totes les danses 
que es fan 1 es desfan". 

Josep Illa 1 Josep Ametller 

ELS PLENS 
MUNICIPALS 

PLE MUNICIPAL ORDINARI 
AT APE IT 

El Pie Municipal Ordinari célé-
brât el passat dia 27 de juny tingué 
un contingut força atapeit, tota ve-
gada que l'ordre del dia abastava 9 
temes tots ells de carácter molt po-
sitiu pel que fa a les millores per 
la nostra població. Iniciat el Pie a 
les 21 hores a manca dels Regidors 
Srs. Borrell i Solanells que havien 
excusat la seva no assistència per 
motius particulars que eis manteni-
en lluny de la nostra població, el 
Sr. Alcalde obri la sessió tot dema-
nant si hi havia alguna esmena a fer 
a l'acta anterior sense que cap dels 
regidors presents es manifestés en 
aquest sentit, passant per tant a la 
votació per aprovar-la amb fel ré-
sultat de 10 vots positius i I'absten-

ció dels regidors Srs. Galindo i Do-
mingo Fernandez que s'abstengue-
ren donat que al darrer Pie no hi, 
foren presents. 

En segon Hoc es passa a I'apro-
vació de la liquidació del Pressu-
post Ordinari de l'any 1984 per uni 
valor de 7.632.835 ptes. Feta la 
votació fou aprovat per unanimital 
dels regidors assistents. El tercer 
tema ho fou l'aprovació de la liqui-
dació del pressupost d'Inversions 
de l'any 1985 amb un remanent de 
111.699.952 ptes. que l 'Ajunta-
ment haurà d'assumir l 'any 1985. 
Aquesta xifra inclou les obres de 
pavimentació dels carrers, l'enllu-
menat de les dues carreteres qué 
travessen la població, la compra 
dels jardins de Can Torrents i el 
clavegueram de Vilanova del Val-
lès i Sta. Agnès de Malenyanes. La 
votació fou afirmativa per unanimi-
tat dels assistents. El quart tema' 
a tractar era el de facultar al Sr. 
Alcalde-President per portar a ter-i 
me ñes gestions amb el Banc de 
Crédit Local d'Espanya a f i d'obte-
nir un crédit destinât a la finan-
ciació de l 'obra anomenada "Cu-
brició de la Pista Poliesportiva de 
La Roca" i la "Rehabilitació de 
Can Tapies de La Torreta". Aquí 
també la votació donà el résultat 
del vot afirmatiu dels regidors pre-
sents. En cinquè Hoc es tracta 
d'aprovar el Plec de Condicions 
del Concurs-Subhasta de cobriment 
de la Pista Poliesportiva de La Ro-
ca que també s'aprovà per unani-
mitat dels regidors assistents. En, 
sisè Hoc es demanava l'aprovació 
d 'un estudi en detall dels carrers 
A, B, C i D del Pla Parcial de La| 
Torreta. Aquí el Sr. Secretari Hegí 
1 ' estudi realitzat tot aclarint les 
consultes que se li feren; acabada 
aquesta lectura es passé a la votació 
que també fou afirmativa per part 
dels regidors assistents. En setà 
Hoc hi figurava una Moció de 
r Alcaldia-Presidencia per tal de 
procedir a la contractació de dos 
Agents de la Policia Municipal, a-
clarint el Sr. Alcalde la necessitat 
de personal per tal de millorar la: 
vigilància a la població establint 
un torn de nit, remarcant que 
aquesta contractació seria provisio-
nal per un termini de sis mesos, 
passats els quais es veuria la conve-
niència o no d'ampliar el nombre de 
policies. La votació fou afirmativa 
per part dels regidors presents. El 
vuitè tema a tractar fou encarregar 
al senyor Enginyer Municipal de fer 
un estudi per tal de trobar solucions 
al problema de l'aigua al districte 
de Sta. Agnès de Malenyanes. 
Arribats a aquest punt intervengue-
ren els regidors Srs. Domingo Fer-
nández i Cebrià Pont demanant es 
fes un estudi el més complert pos-
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